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BRM.0002.52.2023 
Protokół Nr LII / 23 

z  LII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 4 stycznia 2023 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.10:00 do 10:09 .  

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Radni Rady Miejskiej  
-     Burmistrz MiG                          -   Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy                      -   Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy                       -   Agnieszka Kozłowska–Budka 
 

                                  Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów  
    dziecięcych. Druk 1   
4. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla   
    dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci na które   
    przyznawana jest dotacja. Druk 2 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2023r. Druk 3 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2023 -   
     2031. Druk 4 
7. Zamknięcie posiedzenia.                           
 

Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził prawomocność obrad, 
w których  uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni: Pan K. Cybul, Pani M. Jabłońska, Pani M. Owczarek. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. 
 
Ad.3  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów   
          dziecięcych. Druk 1   
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG - poprosiłem o zwołanie sesji w związku z tym, że musimy uporządkować sprawy  
z żłobkiem, który ma ruszyć od pierwszego lutego. Pierwszy raz u nas żłobek się uruchamia więc, więc my  się 
też uczymy. Pierwsza uchwała dotyczy opłaty za wpis, krótko mówiąc. My, rozstrzygnęliśmy przetarg na 
prowadzenie żłobka. Wygrała firma, która musi uzyskać u nas zgodę na prowadzenie takiej działalności. 
Okazuje się, że to my jesteśmy beneficjentem tych wszystkich dokumentów, więc pierwsza uchwała to jest 
związana z wpisem, krótko mówiąc tak bardzo oględnie, że trzeba, trzeba, trzeba opłacić, żeby dostać zgodę. 
W ustawie jest zapisane, że to jest do 1000 zł my przyjęliśmy taką stawkę w połowie, czyli 500 zł. 
 
Pan B. Bojarska  – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów  dziecięcych. Druk 1   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LII/407/23 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Krzysztof Zdzisław 
Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Małgorzata Jabłońska, Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla  dzieci   
         objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci na które  
         przyznawana jest dotacja. Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  jak pamiętacie państwo w budżecie mamy zaplanowane 130 000 na te 
dopłaty, no i teraz musimy, to uregulować na jakich zasadach, jak to będzie rozliczane, komu się należą, i tak 
dalej, i tak dalej, więc w związku z tym, ta uchwała, planujemy dopłaty około, nie około tylko tu już konkretnie, 
500 zł do każdego dziecka, ale z terenu Miasta i Gminy Ryn. Nie będzie dopłat dla dzieci spoza Gminy, no i to, i 
tu uregulujemy również sposób rozliczenia, kiedy te rozliczenia, jak składać wnioski o dotacje, także no, to jest 
taka uchwała troszeczkę porządkująca, porządkująca jej nie mieliśmy, ale regulująca w jaki sposób to ma się 
wszystko odbywać.  
 
Pani J. Kryńska – Cieśla - czyli mam rozumieć, że jeżeli będzie dziecko  spoza Gminy naszej tutaj Gminy, tej 
dotacji nie dostanie, te 500 zł. A, czy regulamin dopuszcza taką możliwość i czy w ogóle jest taka możliwość, 
żeby inna gmina, w której nie ma miejsca w żłobku, dofinansowała pobyt tego dziecka w naszej Gminie, czy coś 
takiego można w ogóle zrobić. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  to znaczy tak, to jeszcze tak do powiem tylko, że oczywiście w pierwszej 
kolejności będą przyjmowane dzieci z naszej Gminy, jeżeli będą miejsca wolne, dopiero dzieci z innych Gmin. 
Natomiast, jeżeli chodzi o dofinansowanie z innymi, to już jest sprawa między tą osobą, która prowadzi żłobek 
tą firmą, a inną Gminą. Oczywiście, jeżeli inne gminy mają takie uchwały podjęte, co jest mało prawdopodobne, 
żeby dofinansowały dzieci w żłobkach w innych gminach. My to, tego nie musimy regulować. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla - ja rozumiem ,Panie Burmistrzu, tylko skoro nie ma w jednej gminie miejsca dla  
dziecka, to rodzic szuka w drugiej, prawda więc, to o to mi chodzi. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  tak, ale to jest tylko kwestia dopłat, my dopłacamy do swoich dzieci. Natomiast 
są już telefony ludzie pytają o, o to czy będą mogli dzieci przywieźć z innej gminy i my ich informujemy, że to  
będzie bez dopłaty. No oni mają świadomość, bo tak jest wszędzie. Gminy, praktycznie wszystkie Gminy 
dopłacają, oprócz chyba Gminy Giżycko, nie Miasta, tylko Gminy Giżycko, dopłacają do dzieci w żłobku, ale 
tylko do swoich dzieci, krótko mówiąc, do swoich dzieci, bo to jest dopłata do dziecka, czyli dzieci z danej 
gminy, z danego miasta,  danej gminy, tak jak u nas z miasta i gminy każdemu, każdemu, do każdego dziecka 
będziemy na wniosek tej firmy dopłacali te 500 zł, ale tylko z naszej gminy. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla - tylko chodziło mi właśnie o to, że jak gmina na ten przykład Giżycko nie ma 
wystarczających miejsc dla dziecka swojego z Giżycka i to dziecko musi być w Rynie, czy wówczas gmina 
poczuje się do tego obowiązku, żeby dopłacić również do swojego dziecka, bo to jest dziecko z Giżycka. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  a, to nie jest pytanie do mnie, ja nie potrafię powiedzieć wiem, że Gmina 
Giżycko w ogóle do dzieci nie dopłaca.  
 
Pani J. Kryńska – Cieśla - a, gdyby u nas była by taka sytuacja, Panie Burmistrzu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  my, nie dopłacamy też. Są nasze dzecie w Giżycku, w żłobku, ale my 
nie dopłacamy.  
 
Pan B. Bojarska  – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 
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Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie wysokości i zasad 
ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla  dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym 
określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest dotacja. Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LII/408/23 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Krzysztof Zdzisław 
Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Małgorzata Jabłońska, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.5  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2023r. Druk 3 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany. 
 
Pan B. Bojarska  – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian budżetu 
Gminy Ryn na 2023r. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LII/409/23 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Krzysztof Zdzisław 
Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Małgorzata Jabłońska, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.6  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2023 -   
          2031. Druk 4 
 
Pan B. Bojarska  – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2023 - 2031. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LII/410/23 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Krzysztof Zdzisław 
Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Małgorzata Jabłońska, Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.7  Zamknięcie posiedzenia.                           
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad LII sesję  Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady zamknął 
obrady. 
 

Protokółowała:                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie  

Bożena Dybała                                                                                                        Juliusz Brant 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

  


